

《单词百科:urgency是什么意思?urgency怎么发音?urgency的解释和用法》

英语单词urgency是什么意思?urgency怎么读?urgency怎么发音?简答网为您整理了urgency的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



urgency怎么读

urgency的读音:[d nsi]

urgency的意思

1、n.紧迫;急迫;急事;紧要;

urgency的近义词

1、consequence n.结果;重要性;

2、desperation n.绝望;孤注一掷;铤而走险;拼命;

- 3、determination n.决心;决定;查明;
- 4、earnestness n.认真,真挚;坚定;急切;一本正经的文风;
- 5、exigency n.急切的需要,危急;

urgency的双语例句

- 1、It is a matter of utmost urgency.

这事刻不容缓。

- 2、They recognise the urgency of righting the economy.

他们认识到了复苏经济的紧迫性。

- 3、It is of utmost urgency to control the bleeding as effectively as possible.

紧急有效的控制出血是相当重要的。

- 4、The rainy season is coming. It's a matter of great urgency to repair the drainage and irrigation equipment.

雨季就要到了,修理排灌设备是急如星火的任务。

- 5、This paper has expounded the importance and urgency of self shielded flux cored wire (SSFCW) study.

介绍了自保护药芯焊丝的特点,并指出加快自保护药芯焊丝研制的重要性和紧迫性。

- 6、To combat drought and protect the seedlings is a matter of great urgency.

抗旱保苗,迫在眉睫。

- 7、The urgency of the situation requires that we should make an immediate decision.

局势紧迫,需要我们立即做出决定。

- 8、I have always rested complete faith in your ability to deal with matters of sudden urgency.

对于你处理紧急事务的能力,我历来是完全信任的。

9、The urgency of his voice galvanized them into action .

他急迫的声音激励他们行动起来。

10、She was surprised at the urgency in his voice.

他语调中透着急迫，这让她很吃惊。

11、His mother leaned forward and spoke to him in urgent undertones.

他母亲身子前倾，小声而急切地跟他说话。

12、This is a signal of the urgent urgency from Field Army Headquarters.

这是野战军首长拍来的十万火急的电报。

13、We also come to this hallowed spot to remind America of the fierce urgency of now.

我们也已经到达这个神圣化的地点提醒凶猛的紧急美国现在。

14、In case of urgency, call the police.

一旦发生紧急情况，打电话给警察。

15、The urgency of the situation makes it necessary to reiterate the monumental problems of population growth.

情况的紧迫性使我们有必要重申人口增长的重大问题。

16、Why does China not share America's urgency about nuclear proliferation in North Korea or Iran?

中国何以没有美国那种对朝鲜或伊朗核扩散的迫切担忧？

17、He is such a slowcoach that he won't feel urgency whatever happens.

他总是这样慢慢悠悠的，遇到什么事情都不着急。

18、There is an urgent need for food and water...

现在亟需食物和水。

以上是简答网为您整理的urgency怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看

更多关于urgen
cy的用法、urgency的释义、u
rgency的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/urgency>

